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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 29.03.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Popa Mihaela  care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.51/2019 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Popa Mihaela: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-na Popa Mihaela: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri. Lipsește  d-na consilier Fărcaș 
Bianca. 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 28.02.2019, 21.03.2019 şi 25.03.2019. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare din data de 28.02.2019, 21.03.2019 
şi 25.03.2019 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedinții şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-na Popa Mihaela: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

         „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 17 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a numărului 
de personal, a statului de funcţii și a Regulamentului de organizare şi funcţionare al Muzeul de 
Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara din subordinea Consiliului local al municipiului 
Hunedoara. 
 



2 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 30.000 lei în 
vederea participării echipei RobotX Hunedoara de la Liceul Teoretic “Traian Lalescu” 
Hunedoara la Campionatul Mondial de Robotică “First Tech Challenge”, eveniment ce se va 
desfăşura la Detroit (S.U.A.), în perioada 23-29 aprilie 2019. 

 
  D-na Popa Mihaela: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
   După punctul 17 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele 
de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru”. 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr.397/407/10.07.2018, având ca obiect închirierea unui spațiu în 
suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etajul 1, cu destinația punct de lucru și birou consultanță de 
afaceri, aparținând municipiului Hunedoara, aflat în incinta Clădirii de Birouri a Sitului Industrial 
,,SSA” Hunedoara, situat la adresa str. Furnalelor, nr. 2B. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.122/2019 se aprobă  în unanimitate 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr. 126/26.04.2016, având ca obiect folosința gratuită a spațiului în suprafaţă de 
36 mp, situat în Hunedoara, strada Constantin Brâncuși, bl. X2, cam. 3 .   

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.123/2019 se aprobă  în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 278/19/08.04.2015, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect 
folosința spațiului în suprafață de 1 mp, aflat în incinta Primăriei Municipiul Hunedoara, corp 1, 
proprietatea Municipiului Hunedoara. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.124/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
teren în suprafaţă de 30 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat  în 
municipiul Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 29, în fața blocului V1, cu destinația terasă. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în 
suprafaţă de 30 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat în municipiul 
Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 29, în fața blocului V1, cu destinația terasă, a constatat 
următoarele: 

 
 - Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 20 voturi “pentru” 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru 20 voturi “pentru” 
 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru 20 voturi “pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 20 voturi “pentru” 

- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice amintită mai sus,  este următoarea: 
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 - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 

 - Pahonțu Cristina – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
           - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui teren în 
suprafaţă de 30 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat în municipiul 
Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 29, în fața blocului V1, cu destinația terasă, a constatat 
următoarele: 
 

- Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 

- Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 20 voturi “pentru” 
- Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 20 voturi “pentru”  

 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  sunt următorii:                                                                                             

 
       - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
       - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
       - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 

 
Art. 4-7  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.125/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
98/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara.  
 

D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.126/2019 se aprobă în unanimitat 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Trai Laceo – Trai 
Bun”, la organizarea evenimentului „Ziua Internaţională a Romilor”, care se va desfășura la 
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Hunedoara în data de 14 aprilie 2019.      
 

D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.127/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentelor „Noaptea Muzeelor“ 
şi „Târgul European al Castelelor-ediţia a V-a“, care vor avea loc în luna mai 2019.  

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.128/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului „Ziua Internatională a 
Copilului“, care va avea loc în data de 1 iunie 2019. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.129/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul 
Hunedoara şi Asociaţia Retromobil Club România, în vederea organizării evenimentului „Retro 
Parada Primăverii 2019”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unor culoare de înot din cadrul  
Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot, în vederea desfăşurării unor 
activităţi de iniţiere, a constatat următoarele: 
 

Colesniuc Dănuț – Director Complex Sportiv ,,Michael Klein” – președinte 20  voturi 
“pentru” 

Popa Anișoara - Director economic Direcţia economică – membru 20 voturi “pentru” 
Poenaru Gențiana Claudia – Consilier juridic Biroul Concesiuni, Închirieri, 

Administrarea, Patrimoniului, Privatizare – membru 20 voturi “pentru” 
Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu asociaţiile de 

proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă – membru 20 voturi “pentru” 
Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar – membru 20 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

pentru închirierea culoarelor menţionate mai sus,  este următoarea: 
 

Colesniuc Dănuț – Director Complex Sportiv ,,Michael Klein” – președinte; 
Popa Anișoara - Director economic Direcţia economică – membru; 
Poenaru Gențiana Claudia – Consilier juridic Biroul Concesiuni, Închirieri, 

Administrarea, Patrimoniului, Privatizare – membru; 
Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu asociaţiile de 

proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă – membru; 
Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar – membru; 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea culoarelor menţionate 
mai sus, a constatat următoarele: 
 

 Ponta Cristina– Administrator Public – președinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
Lică Maria-Diana- Inspector Specialitate Complex sportiv ,,Michael Klein” – membru de 

rezervă 20 voturi “pentru”   
Pahonţu Cristina  – inspector Birou Concesiuni, închirieri – membru de rezervă 20 

voturi “pentru”   
Malea Raul Nicolae  - consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

local – membru de rezervă 20 voturi “pentru”   
Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar – membru de rezervă 20 voturi 

“pentru”   
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  sunt următorii:   
                                                                                            

Ponta Cristina– Administrator Public – președinte de rezervă; 
Lică Maria-Diana- Inspector Specialitate Complex sportiv ,,Michael Klein” – membru de 

rezervă; 
Pahonţu Cristina  – inspector Birou Concesiuni, închirieri – membru de rezervă; 
Malea Raul Nicolae  - consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul 

local – membru de rezervă; 
Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar – membru de rezervă; 
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Art.5-8 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.130/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizaţiei Municipiului Hunedoara pentru 
anul 2019 la Asociaţia Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din România. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
   

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.131/2019 se aprobă în unanimitate 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Penitenciarul Deva, pentru organizarea și desfășurarea de acțiuni 
care contribuie la facilitarea reinserției sociale și la promovarea educației persoanelor private 
de libertate. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.132/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna februarie 2019. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” (Giurgiu 

Radu) și un vot ”abținere” (Sevastru Bujor) 
Art.1 - 4 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” (Giurgiu Radu) și 

un vot ”abținere” (Sevastru Bujor) 
Hotărârea nr.133/2019 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, 1 vot ”împotrivă” 

(Giurgiu Radu) și un vot ”abținere” (Sevastru Bujor) 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile terenuri din municipiul Hunedoara, precum și 
modificarea elementelor de identificare a unui imobil din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                 -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.134/2019 se aprobă în unanimitate. 
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          La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind prelungirea contractelor de închiriere 
pentru unitățile locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul 
Hunedoara, Str. Luncii, nr.2, blocul 7 şi Aleea Cîmpului, nr.4, blocul 6. 

 

  D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 

                      -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
    -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
                     

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.135/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei solicitanților care au 
acces la locuințele pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii și a modului de 
soluționare a cererilor. 

  
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.136/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr. 457/2018 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama 
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și a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și 
pentru Serviciile Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate 
Art. 1- 3 se aprobă  în unanimitate 
Hotărârea nr.137/2019 se aprobă  în unanimitate 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către 
Spitalul Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 40,5 mp cu 
destinaţia „cabinet de tehnică ortopedică”, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public 
al Municipiului Hunedoara. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.138/2019 se aprobă în unanimitate 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 
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La punctul 18 al ordinii de zi ( se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a 
numărului de personal, a statului de funcţii și a Regulamentului de organizare şi funcţionare al 
Muzeul de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara din subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.139/2019 se aprobă în unanimitate 
 
  La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 30.000 lei 
în vederea participării echipei RobotX Hunedoara de la Liceul Teoretic “Traian Lalescu” 
Hunedoara la Campionatul Mondial de Robotică “First Tech Challenge”, eveniment ce se va 
desfăşura la Detroit (S.U.A.), în perioada 23-29 aprilie 2019. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.140/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.04.2019-31.05.2019. 
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  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
”Propun ca președinte de ședință pentru următoarea perioadă, pe domnul 

consilier local Constantin Ioan.” 
 

Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Mureșan, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.141/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 21 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului 

Hunedoara privind Starea Economică, Socială şi de Mediu a Municipiului Hunedoara pe anul 
2018. 

Nu sunt discuții. 
 

  La punctul 22 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Primarului Municipiului 
Hunedoara privind situația gestionării patrimoniului municipiului Hunedoara pe anul 2018. 
            Nu sunt discuții. 
 

            La punctul 23 al ordinii de zi. Prezentarea adresei Curții de Conturi-Camera de 
Conturi Hunedoara nr.418/05.03.2019 și a Deciziei nr.28/2/05.03.2019 de prelungire a 
termenului pentru realizarea măsurilor dispuse prin Decizia nr.28 din 20.05.2013, înregistrată 
la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.16155/11.03.2019. 

Nu sunt discuții. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi . Diverse.   
 
D-na Popovici Corina: 
”Aș dori să readuc în discuție problema parcurilor din oraș, a locurilor de joacă 

pentru copii, care în timpul iernii s-au deteriorat încet, încet. Covorașul acela sintetic, tartanul 
începe să dispară, îl găsim prin tot cartierul făcut bucăți și aruncat. Necesitatea unor camere 
de luat vederi se impune. Nu doar tartanul ci tot ceea ce este în interiorul parcului se 
deteriorează, leagăne, linghișpir și așa mai departe. În Micro V, ultimul parc de pe partea 
dreaptă începe să rămână fără gard, sunt niște panouri împrejmuitoare care au început să 
dispară câte unul câte unul. Am găsit unul doborât într-o dimineață, apoi peste câteva zile a 
dispărut, a mai căzut unul, a dispărut și acela și al treilea și cred că vor continua dacă nu se 
iau măsuri. Administrația de locatari ar trebui să sesizeze dar din păcate nu mai avem 
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asociație de proprietari, noi ne plătim toate contractele separat.  
Străzile, aleile din partea dreaptă din Micro V ce intră pe Bd-ul Dacia și Traian, 

mă gândesc că le aveți ca proiect să se intre în lucru.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Pentru care ați votat împotrivă?” 
 
D-na Popovici Corina: 
”Bine, atunci mai circulăm până la alegerile viitoare, tot în gropi.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Doar nu e politic, d-na consilier.” 
 
D-na Popovici Corina: 
”Deci e dezastru, ne rupem mașinile acolo.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Locurile de joacă, chiar s-a și făcut planul, aveți dreptate că sunt multe 

deteriorate și avem în vedere și camere de luat vederi dar durează puțin, o să le reparăm din 
nou. În ceea ce privește zona din Micro V, chiar dacă nu ați votat pentru asfaltare, noi avem o 
obligație pentru cetățeni și va intra pe subsecvent. Cât de curând vom vota subsecventul 1 și 
imediat vom da drumul la ridicările topografice pentru subsecventul 2, exact în zonele de care 
spuneți dvs.” 

 
D-na Popovici Corina: 
”Aveți prevăzute și locuri de parcare?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, sigur.” 
 
D-na Popovici Corina: 
”Doamne ajută, că...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În această dimineață am primit reabilitarea sistemului rutier pentru cele 3 străzi 

care fac obiectul subsecventului nr.1, dar vrem să studiem cu atenție proiectul, să nu se fi uitat 
ceva din ceea ce am discutat cu topograful și proiectantul. Acolo  tot la fel vom face, sperăm că 
vom primi votul dvs. în consiliu, când vom intra cu subsecventul.” 

 
D-na Popovici Corina: 
”Este o zonă sufocată din punct de vedere al numărului de mașini și se întâmplă 

câte o dată să fac un tur al Micro V, ca să văd unde îmi las mașina și am lăsat-o într-un loc 
nepermis...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Deci ne bazăm pe votul dvs. da?” 
 
D-na Popovici Corina: 
”Da.” 
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D-nul Sevastru Bujor: 
”În primul rând vă rog din suflet, d-le primar dacă aveți pe viitor în program 

reabilitarea străzii Oțelarilor din punct de vedere amenajare parcare, plus reabilitarea 
canalizării de pe str.Oțelarilor și Laminatorului. Vă dau cuvântul de onoare că m-am săturat, la 
12 noaptea sunt sunat de către locuitorii acestei zone pentru înfundarea canalizării, numai de 
câte ori a intervenit Salub-ul pentru canalizare. 

Următorul punct, vă rog frumos pentru str. Ion Creangă, eu am mai făcut o 
propunere, se poate face circulația în ambele sensuri pe str. Ion Creangă, pentru a fluidiza 
circulația în această zonă.  

Următoarea problemă, nu știu cum să mă fac înțeles, dar de la ieșirea din 
Hunedoara către Teliuc, acolo sunt două clădiri care au fost stație de pompare a apei, după 
cum arată...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Este societate în insolvență, are adresă de la noi.” 
 
D-nul Sevastru Bujor: 
”O altă problemă, clădirea unde a fost cinematograful Modern de la Păltiniș, o 

clădire care arată ca după bombardament. Mulțumesc!” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Suntem în procedură și acolo de demolare, tot așa cu adresă și la Elisabeta 

Mărgineanu și la cinematograful Modern. Circulația în ambele sensuri pe Ion Creangă, am mai 
discutat cu cei de la poliția rutieră, eu nu am nimic împotrivă, dar știți că și locurile de parcare 
sunt limitate, numărul mașinilor a crescut, ați văzut că vom încurca foarte mult cetățenii de pe 
Ion Creangă. Riscăm să intrăm într-un conflict fără să ni-l dorim. Terenul este cât este, nici ei 
nu și-au dat un aviz favorabil până în acest moment.” 

 
D-nul Sevastru Bujor: 
”Se poate amenaja o parcare acolo, de pe Oțelarilor.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Acolo da, dar după ce intră în reabilitare, sigur, atunci e altceva.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Eu foarte pe scurt, trei puncte am în vizor. Ca și d-na consilier Popovici, locul de 

joacă de pe Mihai Viteazu în spatele lui Mihai Viteazu, lângă școala generală 2, avem plângeri 
din partea cetățenilor care locuiesc acolo că în timpul nopții nu se închide și este frecventat de 
tineri care fac foarte multă gălăgie. Se aude inclusiv de la etajul 5 din B-uri. În timpul zilei este 
OK, este frecventat de copii dar eu aș propune ori să se închidă pe timpul nopții ori să fie o 
patrulă de poliție locală care să treacă regulat prin zonă și să întâmpine problemele care pot 
să apară din cauza deranjării cetățenilor.  

La discuția cu cetățenii am întâmpinat o problemă în zona cofetăriei Select de pe 
Avram Iancu. Se pare că locurile de parcare sunt deja toate ocupate și am înțeles că nu se mai 
organizează licitații decât prelungiri ale contractelor și renegocierea contractului. Sunt cetățeni 
care au 2-3 locuri de parcare și sunt cetățeni care s-au mutat de curând și nu au posibilitatea 
să-și i-a un loc de parcare. Cum se poate rezolva o astfel de situație? 

Tot în zona centrală, știu că e complicat dar avem buticuri și magazine 
abandonate, lăsate de izbeliște. Dacă sunt private știu că e complicat dar putem să încercăm 
să...deci nu arată bine pentru oraș. Vă mulțumesc!” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Aveți dreptate cu locul de joacă, este un loc de joacă făcut în urmă cu vre-o 10 

ani. O perioadă aveam un domn, un cetățean care încuia poarta pe timpul nopții dar omul s-a 
mutat la țară, nu avem resursa umană să păzești fiecare loc de joacă și ar costa foarte mult, 
dacă vedeți sumele care se plătesc pe firmele de pază v-ați îngrozi. Cât privește poliția locală, 
am mai spus-o, avem un polițist la 1.000 de locuitori. Dacă ar fi să stea acolo nu ar mai sta în 
altă parte și tot așa, dar asta nu înseamnă că nu vom intensifica patrularea prin zonă. Este un 
loc de joacă frumos.” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Eventual niște camere de luat vederi, cred că se poate rezolva.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Sunt camere de luat vederi puțin mai încolo dar ... în timp real. Este ok, este o 

observație pe care ați făcut-o și e pertinentă, așa este. Trebuie să patrulăm peste tot și trebuie 
să și încurajăm cetățenii să sune la poliția locală de câte ori observă acest lucru. Din păcate 
am făcut de curând un mic sondaj de opinie cu echipa de la comunicare, întrebând cetățenii 
dacă cunosc numărul de apelare al poliției locale și 90% dintre dânșii au spus 112. O să 
intensificăm acest lucru prin asociațiile de proprietari, poliția locală a început să comunice 
destul de bine, au tot felul de ședințe pe la licee, pe la asociații. O să-l rog pe d-nul comandant 
să intensifice mai mult, pentru că nu e normal să nu cunoști numărul poliției, poate că putem 
să simplificăm acest număr. Sper să găsim ceva de genul acesta. Chiar dacă noi ne 
comportăm onorabil și  marea majoritate a cetățenilor, sunt și oameni care niciodată nu se vor 
adapta la ceea ce înseamnă civilizație și atunci trebuie să găsim noi soluții, că de aceea 
suntem aleși. 

Parcările de la Select sunt insuficiente, aveți dreptate! În momentul de față prin 
hotărâre de consiliu local se licitează pentru un loc, fiecare licitează pentru un loc, pentru o 
mașină practic, dacă mai rămân locuri atunci primește imediat un alt loc dacă demonstrează 
că mai are o mașină înscrisă tot pe aceeași adresă. El, o dată ce a licitat este locul lui, 
contractul se prelungește de la sine. Acum am făcut pe 3 ani de zile ca să nu mai tot plimbăm 
oamenii la primărie. În momentul în care se mută din bloc, abia atunci pierde locul și poate să-l 
i-a altcineva. Da, apar astfel de probleme, niciodată nu vor fi locuri destule. Nu știu dacă  ar fi 
corect din partea consiliului local să înceteze contractele după 3 luni și să reia licitația că am 
avea un scandal monstruos, vă dați seama. Imaginați-vă că dvs. ați licitat locul de parcare și 
după 3 luni să trebuiască să licitați din nou. E destul de problematic.” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Dar cei care au mai multe locuri de parcare, acelea...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar v-am explicat că la momentul la care le-au luat erau libere și au avut dreptul. 

Și asta este incorect, aveți dreptate, ai 3 mașini, mai ai și una de la servici și vrei loc de 
parcare pentru ea. Am studiat de curând regulamentul de acordare a acestor locuri de parcare 
de la Cluj și încercăm să-l punem în practică, o să facem un tip de abonament și poate reușim 
să le mai reglăm puțin.” 
 

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Domnule primar, Str. Bicaz cea care pornește spre stânga către Piața Obor, 

începând de la al doilea semafor până la intersecția cu B-dul Decebal, devine mult prea 
aglomerată pentru o stradă cu două sensuri, iar propunerea populației din zonă, este 
transformarea ei într-o stradă cu sens unic, ce să degaje circulația dinspre Piață și să 
restricționeze accesul către platou. 
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La punctul 2. Cum la ora actuală există două străzi cu dublu sens înspre și 
dinspre zona pietonală și mă refer la Str. George Enescu și Str. Gheorghe Barițiu, din care 
ultima enumerată se descarcă chiar în Str. George Enescu, iar ambele pornesc sau se 
întretaie în cealaltă direcție cu B-dul Republicii, rezultă inevitabil ambuteiaje în orele de vârf. 
Vă atrag atenția că Str. Gheorghe Barițiu a devenit aglomerată ca urmare a închiderii B-dului 
Corvin dar nu dispune de locuri de parcare precum Str. George Enescu, iar aceasta din urmă 
era și este pe mai departe o arteră circulată cu locuri de parcare ce greu se găsesc libere. În 
concluzie, propun crearea de sensuri unice pe cele două străzi. Pentru Str. George Enescu să 
se permită doar intrarea dinspre Str. Libertății, până la întretăierea cu Str. Gheorghe Barițiu, iar 
pentru Str. Gheorghe Barițiu să se permită accesul doar spre B-dul Republicii, dar nu și 
dinspre. Astfel creăm o buclă ce degajă traficul din zonă și permitem apariția atât de necesară 
a unui surplus de locuri de parcare.  

La punctul 3. În vara anului trecut, în lipsa unei dezinsecții, castanii de pe B-dul 
Dacia, au fost afectați de molia minieră, numită și molia ucigașă. Prin urmare, vă rog ca în 
decursul lunii Aprilie să efectuați o acțiune generală de dezinsecție și chiar de deratizare la 
nivel de oraș, deoarece ”pupele” acestei molii iernează la nivelul solului, în frunze și o dată cu 
prima căldură, încep să se transforme în larve, omizi afectând grav zonele verzi, precum 
gardul viu sau copaci. Vă rog să vă aduceți aminte ce probleme mari au creat anul trecut și 
câți copaci și cât gard viu a fost afectat, unii fiind ireversibil pierduți. Vă ofer un exemplu de 
periculozitate privind acest dăunător. În anul 2018, în Poiana Mare s-a instaurat un regim de 
urgență deoarece molia minieră a distrus aproape toată producția de tomate.  

La punctul 4. Doresc să vă întreb când se va asfalta și cartierul OM, partea dintre 
Str. I. L. Caragiale și B-dul 1848. Dacă nu există momentan fonduri, măcar nivelați drumurile și 
pavați-le cu zgură sau prundiș. Cât despre ieșirile de la Q-uri, ce dau în Str. Topârceanu, acolo 
se poate liniștit asfalta în regie proprie a Salub-ului. Gropile sunt așa de mari, încât traficul va 
deveni curând impracticabil.  

La punctul 5. Legat de Str. Morii dar și de celelalte străzi din zonă, Str. Severin, 
Str. Perintei, am fost rugat să intervin și în favoarea lor, astfel încât să le cuprindeți în 
programul de împietruire cu pietriș sau zgură. Ideal ar fi ca între cartierul de case din zona 
cimitirului catolic să beneficieze de asemenea măsuri cum ar fi Str. Făgetului, Str. Plopilor, Str. 
Ciorogaru, Str. Ioan Slavici ș.a.m.d.. 

La punctul 6. Locuitorii din cartierul OM –ul mic, în special cei de pe aleile ce 
leagă Str. Brâncuși de Str. Theodor Aman, sunt vreo patru alei dispuse paralel, începând cu 
cea din fața Bibliotecii Municipale, vă roagă și ei să interveniți în vederea astupării gropilor din 
zonă.  

La punctul 7. La fel și pentru Str. Poștei. Locuitorii din zonă doresc să cunoască 
dacă artera respectivă, va intra în reabilitare, dacă nu, măcar să fie astupate gropile.  

La punctul 8. Propun dezbatere publică, conform Legii 52/2003, cap. 2,  secț.1, 
art.7, referitor la cheltuirea a 3,3 milioane lei, pentru construcția unei statui ecvestre în 
Hunedoara.  

La punctul 9. Domnule primar, de trei ani de zile, tot tăiați la copaci pe diverse 
motive care mai de care mai absurde. De exemplu, ciori care le regăsim la tot pasul pe mai 
departe. Obturare iluminat public. Coroana copacului ar trebui situată peste bec. În cazul de 
față, noi avem coroana sub bec. Sau furtuni. Avem una la 15 ani. Dar pentru această ultimă 
situație, legată de furtuni, doresc să vă întreb dacă nu este cazul să cumpărați un scanner-
tomograf pentru arbori în vederea verificării integrității fizice a trunchiurilor și pentru a putea 
îndepărta copacii care pun viețile cetățenilor în pericol, în condiții de vânt puternic dar și pentru 
evitarea tăierilor arborilor sănătoși. Prețul final pentru achiziționarea acestui echipament este 
de sub 70.000 lei.  

La punctul 10. Vă propun ca în bugetul ce urmează să-l aprobăm, probabil în 
luna Aprilie, să treceți suma de minim 5.000 lei/liceu ca sprijin al Primăriei pentru organizarea 
de Balul Bobocilor. Este nedrept pentru elevi, ca după ce nu le oferim nici un spațiu în care să-
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și organizeze evenimentul, Casa de Cultură, rămâne în continuare închisă și în mandatul 
dumneavoastră, după cum se vede, îi mai și lăsăm să meargă din poartă în poartă pentru a 
strânge sponsorizări. Acești bani, veniți din partea Primăriei vor putea fi folosiți de licee, de 
tineri, până la urmă, pentru închirierea de locații și amenajarea lor, iar suma cheltuită de 
Primărie s-ar ridica la 25.000 lei, pentru toate cele cinci licee. În condițiile în care ”Zilele 
Orașului” sau alte evenimente similare se cheltuiesc sume și de patru ori mai mari. Mă întreb, 
oare copiii hunedorenilor nu merită un pic de apreciere și din partea noastră? Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ideea de a face sens unic pe Str. Gheorghe Barițiu și pe Str. George Enescu dar 

și pe Str. Bicaz, domnul director tehnic, o studiem și o punem pe ordinea de zi la Comisia de 
sistematizare a circulației și împreună, Comisia să vedem ce spune. Dezinsecție și deratizare, 
evident că vom face. Despre asfaltările în cartierul OM, acest proiect este primit în această 
dimineață și va fi pe masa dumneavoastră la ședința de îndată pentru a vota primul 
subsecvent care se referă exact la ce ați zis dumneavoastră. Era pregătit deja. Pe străzile 
respective, Morii, Severin, Perintei, intervenim prin societatea noastră de mult timp și încercăm 
să fim în cât mai multe locuri deodată. Avem un program, o luăm etapizat. Gropile în cartierul 
OM-ul mic, tot cu societatea noastră o să plombăm și în momentul de față suntem în oraș cu 
plombările. Str. Poștei, eu sper ca după ce trecem bugetul și subsecventul I, dăm ordinul de 
începere a lucrărilor să începem să construim subsecventul II și în funcție de bani vom include 
și Str. Poștei, pentru că acolo avem o reală problemă cu parcările. Dezbatere publică pe suma 
de bani, pentru construirea statuii lui Iancu de Hunedoara, am mai spus-o, dumneavoastră 
Consiliul Local, ați aprobat-o, ați uitat? De atunci ați făcut dezbatere, când ați aprobat-o. Luați 
Hotărârea de Consiliu și o să vedeți. Nu este ideea mea și nu-mi asum niciodată ideile altora 
să zic că le pun eu în practică. Când a avut domnul Giurgiu o idee, am zis ”da, este ideea 
domnului consilier Giurgiu” sau a doamnei consilier Popa.” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Domule primar, când a aprobat Consiliul acea Hotărâre? Haideți spuneți-mi și 

mie? Dar să fie Hotărârea legată de construirea unei statui ecvestre a lui Iancu de 
Hunedoara.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, lista de investiții. Uitați-vă cu atenție.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu. Vorbeam de Ferdinand, de toate acelea.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Exact de asta vorbeam.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu vorbeam de nimic în centrul orașului și pe lista de investiții, dumneavoastră 

puteți să treceți orice dar ea trebuie să treacă prin Consiliu, lucru care nu a fost aprobat.  Dacă 
dumneavoastră ați trecut-o acolo, este cu totul altceva.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Nimu?” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ați mai trecut încă și ceea ce vă ruga colegul meu Săndel și bineînțeles că nu ați 

făcut.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Nimu? Am aprobat?” 
 
D-nul Nimu Ioan – Director Direcția Tehnică: 
”A fost cuprinsă pe lista de investiții.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Aprobată de Consiliu?” 
 

D-nul Nimu Ioan – Director Direcția Tehnică: 
”Da.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mulțumesc. Deci eu nu vă mint. Consiliul Local din Hunedoara a aprobat așa 

ceva. Ideea este a sculptorului Benone Olaru. Dacă ați auzit de domnia sa, este un sculptor 
celebru. Deci nu este o întâmplare această statuie și a venit și cu un alt argument atunci. 
Inclusiv Voievozii pomeniți în imnul României au statui ecvestre în România. Ioan de 
Hunedoara, cred că merită chiar mai mult, dar am zis, în funcție de bani. Evident că nu s-a 
discutat încă de bani pentru că urmează un concurs de proiecte. Cineva rostogolește o știre 
înainte de a se întâmpla.”  

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Este vorba de oportunitate, domnule primar. Este una să o construim acum când 

nu avem bani și alta peste cinci ani, când vom avea.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vă promit că eu voi veni în momentul în care se termină concursul de proiecte în 

fața dumneavoastră cu modelul de statuie, cu câștigătorul și evident vom găsi și bani pentru că 
Ioan de Hunedoara este simbolul acestui Municipiu și nu numai. Este foarte oportună și foarte 
necesară construirea acestei statui, dar evident dumneavoastră veți hotărî dacă sunteți de 
acord sau nu. Inclusiv locul unde se va construi. Dezbaterea a fost foarte amplă, fără a se 
deține informații. 5.000 lei pentru Balul Bobocilor, sigur putem face o hotărâre de Consiliu 
Local în viitorul apropiat și să acordăm această sumă. Nu este o sumă mare. Problema este 
să găsim cadrul legal, dat totodată vreau să vă amintesc că anul acesta toți elevii acre au venit 
la mine să organizeze Balul Bobocilor, au găsit un sprijin prin faptul că am discutat cu 
Președintele Consiliului Județean, astfel că ei s-au deplasat la Deva. Așa cum ați remarcat și 
dumneavoastră, Casa de Cultură încă este închisă, se lucrează în continuare la finalizarea 
proiectului, s-au deplasat la Deva la Teatru de stradă sau la Casa de Cultură din Deva și au 
ținut Balul Bobocilor cu titlu gratuit. Am făcut acest lucru. Că nu l-am popularizat, nu știu de ce 
trebuie să ne lăudăm tot timpul cu orice lucru. Am făcut-o, am făcut-o. Dar dacă este o idee și 
este o idee bună, eu sunt absolut de acord. Domnule secretar, din momentul acesta găsiți 
cadrul legal. ” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă există.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă există, dar trebuie să căutăm. Mulțumesc.” 
 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”În data de 14.03., am înaintat spre analiză proiectul investițional ”teren 

multifuncțional atletism și fotbal”. Este vorba despre terenul de zgură din incinta stadionul 
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”Michael Klein”. Am atașat nota de fundamentare a Clubului Sportiv Școlar Hunedoara din care 
rezultă necesitatea, oportunitatea și importanța unei asemenea investiții. Acest proiect ar 
rezolva problema stringentă a atletismului hunedorean. Am avut discuții cu doamna director de 
la CSS Hunedoara, Marieta Ilcu, maestra emerită a sportului și cu domnul Ștefan Bereksazi, 
antrenor emerit, în legătură cu acest proiect. În primul rând se dorește activarea ramurii de 
atletism în cadrul Clubului CS Hunedoara. Solicit analiza rapidă  a proiectului astfel încât, să 
intre în dezbaterea bugetului local pe anul 2019. Este atașat la acest proiect un număr de 
peste 2.000 de semnături. Vreau să vă amintesc că dacă se susține pe mai departe demolarea 
stadionului actual, respectiv a pistei de atletism, conform legii 69/2000, se spune la art.79 
”schimbarea destinației sau desființarea unor baze sportive aparținând domeniului public sau 
privat al statului sau al unităților administrativ – teritoriale, se va putea face numai cu 
aprobarea Ministerului Tineretului și Sportului și cu garanția construirii altor baze sportive 
similare. Vă mulțumesc și sper că argumentele mele să convingă necesitatea construirii 
acestui proiect pentru că este necesar sportivilor hunedoreni, cetățenilor hunedoreni iubitori de 
sport care și-au exprimat susținerea acestui proiect prin semnăturile atașate. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ați aprobat tot așa lista de investiții la momentul respectiv. Posibilitatea și am și 

transferat către Consiliul Județean tot ce înseamnă documentația privind construirea unui 
stadion. Suntem în așteptare, în analiză. Deocamdată tot ce avem acolo este transferat către 
Compania Națională de Investiții. În funcție de răspunsul lor, sigur că da, putem să luăm în 
calcul, mai ales că acolo cred că mai de mult am și gândit un proiect. Am gândit un proiect 
acolo când eram viceprimar dar nu s-a mai pus în practică și în funcție de răspunsul lor, sigur, 
o să primiți informarea.” 

 
D-nul Scurtu Raul Florin: 
”Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Aș fi vrut să, știți că sunt mai critic așa, mai pe rețele sociale, mai mult prin ziare 

și să-l critic astăzi din nou pe vârful de lance al PNL Hunedoara. Nu-i mai spun ”guru” că ați zis 
să nu mai spun ”guru”. Vis – a – vis de banii pentru aceea statuie, sigur că aș fi vrut să-l critic 
și pe domnul consilier Giurgiu, mai ales că am înțeles din ce a postat aseară că ar fi ultima lui 
apariție în Consiliul Local, urmând să nu ne mai întâlnim la următoarea ședință ordinară de 
Consiliu Local, unde putem să luăm cuvântul, dar mi-am adus aminte acum că suntem în 
postul Paștelui și le las pe altădată. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Mladen Cristel – delegat sătesc Hășdat: 
”Domnule primar am să încep cu două lucruri pozitive. Azi dimineață un lucru bun 

care s-a întâmplat în dreptul școlii Hășdat este că circulația mare care se face Hunedoara – 
Hășdat – Călan, a venit un echipaj de la poliția rutieră ca să dirijeze întoarcerea autobuzului 
pentru a se putea urca copiii să meargă la școală. Un lucru foarte bun și sper să continue 
pentru că trecerea de pietonală care se va face, dacă se va face, nu va fi respectată de către 
conducătorii auto sau șoferi. O altă problemă, nu o să mai vorbesc despre reflantă și 
decolmatarea podului pentru că ați trimis niște oameni ca să vadă despre ce este vorba acolo. 
Și ultima problemă, o rugăminte din partea învățătorului și a domnișoarei educatoare de la 
școala din Hășdat, dacă puteți să puneți în curtea școlii niște aparate de joacă pentru copii. Au 
și ei pauze, să se relaxeze în perioada când este cald afară. Vă mulțumesc.” 

 
D-na președinte Popa Mihaela: 
”Domnule Mititelu, aveți trei minute maxim.” 
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D-nul Mititelu Marin: 
”Bună ziua. Nu mă îngrădiți. Nu ați dat termen altora. Vă rog frumos. Se spune 

”maximum”, adică ”cel mult”.  Deci nu mă îngrădiți, vă rog frumos. M-ați amenințat la început 
că nu mă înscrieți decât dacă vorbesc frumușel.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Haideți domnule Mititelu, vă rugăm.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Aici nu suntem la subinstitut.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, vă rugăm.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Deci, mai ușurel așa, că nu sunteți la Pro Serv.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu.” 
 
Dna. Băloiu Maria: 
”Îmi permiteți? Nimeni nu amenință pe nimeni, doar imprimă o tehnică a 

discuției.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Extraordinar.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mulțumim doamna consilier. Corect.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Domnule Primar, referitor la stadion, am auzit acum. Legea Sportului a fost 

încălcată în 2003. Primar Mariș, viceprimar Simion Jitian. S-a tăiat gardul, a fost considerat 
toată baza sportivă, teren viran și s-au dat la Carrefour și peste tot. Știu că am fost în 2003 și 
am salvat statuia lui Michael Klein, făcând miting cu băieții.  

2. Parcul de pe Str. Munteniei, ați pus o filigorie, la fel se strâng băieți voinici și nu 
prea, noaptea și ar fi bine să fie îngrădit, nu o să port eu cheia dar o să găsim un om din 
cartier ca să se ocupe de lucrul acesta. 

3. Pe Str. Munteniei, așa a făcut domnul Arion ”la Bârcea campion”, a făcut o 
stradă care nu este nici sens unic dar nu are nici două sensuri. Se intră cu mașina pe o parte, 
celălalt vine pe bordură, este o nebunie. Vă rugăm, acum, la anul, peste doi ani, trei ani, în 
următorul mandat pe care sigur îl veți câștiga, să facem ceva acolo. Nu am mașină pentru că 
nu am mințit și nu am furat, dar să se rezolve treaba asta. 

4. La pietonală, am văzut că vreți să-l denumiți Ferdinand. Să-l lăsăm pe bietul 
Nando, care avea ierbare și altele și era mai încornorat, ultimii doi copii nici nu erau ai lui și o 
să fac propunerea istorică pentru a se numi pietonala Decebal. Să mai terminăm cu 
catolicismele astea de doi bani. Că nu a făcut el. Ci au făcut-o cei 335.000 de morți care au 
votat pentru două probleme, reforma agrară și votul universal, că era cenzitar. Nu a făcut-o 
Nando și nici Regina adulterului Maria. Să mai terminăm cu tâmpeniile astea.  

5. Ieri nu m-am uitat special, dar am văzut-o pe doamna Hărău. Nu o cataloghez. 
A mințit cu nerușinare. A spus că într-un termen, Curtea de Apel București i-a dat dreptate. Nu. 
A avut trei termene. Unul pe 12.11., 19.11., 03.12. Deci în 15 zile, trei termene la Curtea de 
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Apel  conform principiului ”spune-mi câți bani, ca să-ți dau termen”, deci la Curtea de Apel se 
dă termen de cel puțin o lună.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, mă scuzați. Nu este consilier local. La subiect.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Nu, dar mă doare ca legături. Minte cum respiră. Deci a avut trei termene, a 

câștigat pentru că ANI i-a încondeiat-o cu cea mai subțire acuzație de incompatibilitate dintre 
cele trei.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ne putem opri? La subiect. La Consiliul Local, vă rog. La Parlament, în altă 

parte.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Nu. Mai am două chestii. Păi este hunedoreancă de-a noastră și a zis că 

reprezintă tot poporul. Am văzut-o ieri. A zis că tot poporul. Vă felicit domnule primar. Cred că 
vă va fi mult mai ușor pentru că de ieri Partidul Ecologist din România, care nu este membru al 
verzilor, numai Mișcarea Ecologistă este, PER - ul nu, susține PSD – ul. Sper ca cele două 
voturi ale PER – ului, să vă ajute să treceți mai repede. ” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, nu are legătură. Noi eram în alianță de mult că am adunat 

voturi pentru PER la Parlamentare. Deci nu are rost să discutăm. ” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Are legătură. Nu îl cataloghez pe băiatul din cartier, căruia i-am făcut plângere 

penală pentru că, din cartierul Cotroceni...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, la subiect. Haideți, la ședința de Consiliu probleme de oraș 

dacă aveți. Uitați am notat. Îngrădim parcul de pe Str. Munteniei, corect?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Vă citesc art.91 ”Președintele încheie tratatele internaționale în numele 

României negociate de Guvern și le supune spre ratificare Parlamentului.” Susținătorii 
tovarășului Săsălău.”  

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, la subiect. La Consiliul Local.”  
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Mulțumesc, multe succesuri și completuri în continuare. Toate cele bune.” 
 
 D-na Popa Mihaela: 
  ”Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 

 
 

PREŞEDINTE,                             SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

            Popa Mihaela                       Laslău Militon Dănuț 
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